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Dr Anna Gruhn, kolejny gość podcastu, rozmawia z Mateuszem
Benedykiem  o  tym,  dlaczego  nie  potrzebujemy  mediów
publicznych. Czy prywatne media zapewnią produkcję misyjnych
programów  kulturalnych  czy  edukacyjnych?  Czy  są  w  stanie
zapewnić pluralizm i poprawiać jakość debaty publicznej? A z
drugiej  strony  –  czy  media  publiczne  mogą  w  ogóle  dobrze
wydawać  pieniądze  podatników?  To  tylko  niektóre  z  wątków,
jakie poruszono w ósmym odcinku naszego podcastu.
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